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Zápisnica č.3/2016 

 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bošáca konaného dňa 18.mája 2016 v 

Sobášnej sieni na Obecnom úrade v Bošáci.  

 

Prítomní: Ing. Gabriela Baginová, Katarína Imrichová, Tomáš Janega, Marián Kopunec, Ing. 

Michal Kozic, Bc. Jozef Mihala, Pavol Mizerák, Lýdia Zámečníková,  

Neprítomní: PaedDr. Daniel Bradáč 

Overovatelia: Katarína Imrichová, Bc. Jozef Mihala 

Zapisovateľka: Mgr. Martina Hulínková  

 

Zasadnutie zahájil starosta obce, ktorý privítal prítomných a konštatoval, že 

zasadnutie je uznášaniaschopné, keďže je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov. Ďalej 

upozornil prítomných, že zasadnutie zastupiteľstva je nahrávané.  

P.Bc. Jozef Mihala navrhol, aby sa doplnil bod 2 – Prerokovanie a schválenie žiadostí 

FO a PO, ktorý v pozvánke nebol. 

Starosta na základe návrhu doplnil a zmenil program nasledovne:  

1. Kontrola plnenia úloh a uznesení OZ zo zasadnutia konaného dňa 27.4.2016 

2. Prerokovanie a schválenie žiadostí FO a PO 

3. Prerokovanie a schválenie VZN č.2/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými 

stavebnými odpadmi na území obce Bošáca 

4. Prerokovanie a schválenie zmlúv 

5. Pripomienky poslancov OZ a starostu obce  

Hlasovanie: za7 (zo 7 prítomných)   proti 0    zdržali sa 0  

 

BOD č.1  

Kontrola plnenia úloh a uznesení OZ zo zasadnutia konaného dňa 27.4.2016  

 

Zápisnicu zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva zo dňa 27.4.2016 dostali poslanci 

spolu s pozvánkou na zasadnutie. Starosta konštatoval, že úlohy sú splnené alebo sa plnia 

priebežne. Následne vyzval poslancov OZ, aby predniesli svoje pripomienky a otázky. 

 

P. Kochan (hl. kontrolór) sa informoval na uznesie č. 50/2016, ako to vyzerá 

s výstavbou chodníka pri bytovke. 

Starosta uviedol, že bolo z Okresného úradu Nové Mesto nad Váhom vydané povolenie 

a môže sa začať stavať, momentálne sa hľadá dodávateľ, predbežne sa dal vyčísliť celý 

rozpočet. 

P. Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že to musí ísť verejnou súťažou. 

Starosta uviedol, že verejná súťaž sa urobí. Momentálne prebieha prieskum trhu z toho 

dôvodu, že sa zisťuje, či sa zákazka rozdelí alebo nie a to v závislosti od toho, či bude 

lacnejšie, ak materiál spolu s prácou zrealizuje jedna firma, alebo bude lacnejšie ak materiál 

sa zakúpi zvlášť a prácu vykoná firma.  
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p. Brezovák (z pléna) chcel vedieť, koľko bude trvať toto výberové konanie. 

Starosta uviedol, že ak všetko pôjde podľa plánov, tak do mesiaca by mohlo byť výberové 

konanie ukončené. 

P. Kochan (hl. kontrolór) sa informoval na uznesie č. 51/2016 a chce upozorniť, že 

toto uznesie je dosť nezrozumiteľné, pretože tam bolo prijaté uznesenie o zrealizovaní 

projektu rekonštrukcie telocvične - b) aby sa časť spolufinancovania realizovala z peňazí 

zasielaných základnej škole. Treba tam uviesť, že do akej čiastky, pretože pani riaditeľka má 

prakticky zviazané ruky v tomto prípade. Napríklad, keby ide kupovať fixky, tak ich nemôže 

kúpiť z toho dôvodu, že bez súhlasu zriaďovateľa, by ich nemala kupovať. To uznesenie by 

malo byť zrozumiteľné. 

Starosta uviedol, že toto si dorieši s pani riaditeľkou a dohodne sa na nejakých úpravách, že 

nebude sa to týkať drobného materiálu. 

 

BOD č.1 

Prerokovanie a schválenie žiadostí FO a PO  

A/ 

Žiadosť Bc. Jarmily Bakovej o sponzoring pre dcéru Teréziu Bakovú 

 

Žiadosť bola postúpená na zasadnutí OZ dňa 27.4.2014 Komisii finančnej, sociálnej 

a pre správu obecného majetku.  

P.Bc. Jozef Mihala prečítal poslancom žiadosť Bc. Jarmily Bakovej o sponzoring pre 

dcéru Teréziu Bakovú, ktorá sa venuje westernovému jazdeniu a zúčastňuje sa mnohých 

súťaží. Uviedol, že komisia po diskusii navrhuje obecnému zastupiteľstvu schváliť podporu 

mladej reprezentantky a to do výšky 100,- €, po preukázaní vynaložených nákladov na 

prepravu na súťaže, resp. tréningy, oblečenie, krmivo pre koníka, prípadne iné náklady 

spojené s predmetnou športovou činnosťou.  

P. Lýdia Zámečníková sa spýtala na sumu, ktorú žiadali. 

P. Bc. Jozef Mihala uviedol, že v žiadosti nebola uvedená suma. V žiadosti bolo uvedené, že 

majú  v pláne zakúpiť prívesný vozík pre koňa v hodnote 1500,-€. Poznamenal, že obec nemá 

v rozpočte prostriedky na zakúpenie celého vozíka a z toho dôvodu komisia odporúča 

obecnému zastupiteľstvu schváliť príspevok vo výške 100,-€ na zakúpenie oblečenia, krmiva 

pre koníka, prípadne iné náklady spojené s predmetnou športovou činnosťou.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za7 (zo 7 prítomných)   proti 0    zdržali sa 0 

 

Uznesenie č.54/2016: 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje dotáciu na podporu pre pani Bc. Bakovú 

Jarmilu vo výške 100,- EUR, či už to bude vo forme priamej finančnej dotácie, alebo vo 

forme zaobstarania prostriedkov k zabezpečeniu súťaženia. 

 

B/  

Ukončenie nájmu v bytovom dome č.359 – Mgr. Daniela Záhorová, Eva Hulínková 
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Starosta prečítal poslancom oznámenia o ukončení nájomných zmlúv v bytovom 

dome č.359 od Dušana Záhoru, Mgr. Daniely Záhorovej a Evy Hulínkovej. V oznámení od p. 

Dušana Záhoru a Mgr. Daniely Záhorovej je uvedené, že v prípade nepredvídaných 

okolností, žiadajú o predĺženie termínu do 31. augusta 2016. 

Starosta uviedol, že v takomto prípade,  sa predĺži zmluva len na mesiac a následne  by sa 

uzavrela nová zmluva s novým nájomníkom. Ďalej uviedol, že na tento jednoizbový byt je 

viac žiadostí a takisto sú žiadosti aj do dvojizbového bytu na výmenu.  

Ďalej navrhol, aby sa ku koncu júna ukončila, prípadne predĺžila zmluva pani Záhorovej do 

doby, kým sa budú môcť presťahovať do nového domu. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za7 (zo 7 prítomných)   proti 0    zdržali sa 0 

 

Uznesenie č.55/2016: 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca berie na vedomie nepredĺženie zmlúv pani Hulínkovej 

Evy a Mgr. Daniely Záhorovej Dušana Záhoru, tak ako bolo uvedené v žiadostiach. 

 

Starosta uviedol, že sú tu žiadosti o výmenu bytu. Prvý v poradí je p. Daniel 

Zámečník, ktorý  má žiadosť o výmenu bytu od roku 2007, navrhol, aby mu bol pridelený byt 

po rodine Záhorovej. Jednoizbový byt by sa pridelil P. Markechovi trénerovi prípravky, aby 

nemusel dochádzať. Uviedol, že by požadoval, aby zmluva v tomto byte bol viazaná na to, že 

ho bude mať do tej doby, pokiaľ bude robiť trénera pre OŠK. 

P. Ing. Gabriela Baginová sa spýtala, koľkých by predbehol. 

Starosta uviedol, že troch ľudí. 

P. Ing. Gabriela Baginová sa spýtala, kedy podávala žiadosť pani Smítková. 

Starosta uviedol, že ona podávala žiadosť 11. 2. 2013. 

P. Ing. Gabriela Baginová uviedla, že je to taktiež človek, ktorý pracuje pre obec a malo by 

sa pri prideľovaní zvážiť aj toto. 

P. Katarína Imrichová uviedla, že po výmene bytov, budú voľné dva jednoizbové a byt môže 

byť pridelený p. Markechovi a p. Smítkovej.  

Starosta uviedol, že p. Smítková býva v Zemianskom Podhradí a p. Markech býva na 

ubytovni.  

P. Ing. Gabriela Baginová uviedla, že p. Smítková býva v Novom Meste nad Váhom. 

Starosta uviedol, že túto informáciu nemal a prikláňa sa k tomu, čo povedala p. Imrichová. 

Uviedol, že pred podpisom zmluvy budú musieť predložiť doklady a splniť podmienky 

v zmysle platného VZN.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za7 (zo 7 prítomných)   proti 0    zdržali sa 0 

 

 

Uznesenie č.56/2016: 
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Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje zámenu bytu pre pána Daniela Zámečníka 

s tým, že môže sa presťahovať do bytu po pani Mgr. Daniele Záhorovej, Dušana Záhoru 

 

 Starosta uviedol, že byt po p. Zámečníkovi, by sa pridelil p. Markechovi a byt po p. 

Hulínkovej Eve, by sa pridelil ďalšiemu žiadateľovi podľa poradovníka, čo vychádza na p. 

Smítkovú Emíliu. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za6 (zo 7 prítomných)   proti 0   zdržali sa 1 (Ing. Baginová) 

 

Uznesenie č.57/2016: 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje pridelenie bytu pánu Markechovi Ivanovi, po 

doložení dokladov a splnení podmienok k prideleniu bytu podľa platného Všeobecne 

záväzného nariadenia 1/2015 O podmienkach prideľovania a správy nájomných bytov v 

bytových domoch vo vlastníctve obce Bošáca. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za7 (zo 7 prítomných)   proti 0    zdržali sa 0 

 

Uznesenie č.58/2016: 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje prideliť ďalší voľný byt podľa poradovníka, 

tak ako je zaznamenané v zozname žiadostí o nájomné byty. 

 

C/ 

Vysporiadanie cesty pri p. Morongovi 

 

Starosta ďalej uviedol, že na Zabudišovej, smerom ako sa ide na haluzickú kyselku, 

kde je dom pána Jurčáka a kde začína haluzický kataster, tak pán Morong by chcel predať 

lúku a postaviť malú chatku. V prípade, že stavebný úrad povolí realizáciu stavby, tak jedna 

s podmienok je taká, že by sa cesta previedla na obec, lebo  nie je vysporiadaná. Navrhol, aby 

sa zvolala komisia Výstavby, územného plánovania, poľnohospodárstva, lesného a vodného 

hospodárstva, celé to pozrela a zhodnotila to. Ak by sa to následne schválilo, tak tento 

pozemok by sa previedol na obec. 

p. Marián Kopunec sa spýtal, že či je to asfaltová cesta. 

Starosta uviedol, že áno a po vymeraní je široká približne 8 metrov. A bolo by dobré, aby 

bola aspoň časť takto vyriešená. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za7 (zo 7 prítomných)   proti 0    zdržali sa 0 

 

 

 

 

Uznesenie č.59/2016: 
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Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje prevedenie pozemku pod cestou v miestnej 

časti Zabudišová od pána Moronga Jána, po prerokovaní a schválení tejto žiadosti komisiou 

Výstavby, územného plánovania, poľnohospodárstva, lesného a vodného hospodárstva. 

 

p. Ján Brezovák ( z pléna) sa informoval, či p. Roman Mihala mal daný nejaký 

termín, kedy odstráni zátarasy pri svojom dome, pretože do dnešného dňa nie sú odstránené. 

Starosta uviedol, že termín bol okamžite a bude ho ešte vyzývať na to, aby zábrany okamžite 

odstránil. 

 

P.Dušan Kochan (hlavný kontrolór) sa spýtal na osadenie stopky pri p. Kozicovi, na 

konci Malej strany. 

Starosta uviedol, že tam momentálne prebiehajú práce – izolácia domu. Ďalej uviedol, že po 

skončení prác sa stopka osadí.  

 

P. Dušan Kochan (hlavný kontrolór) sa spýtal na zberný dvor,  kedy bude kolaudácia 

a kedy bude následne fungovať. 

Starosta uviedol, že kolaudácia prebehla.  Teraz sa rieši spustenie prevádzky zberného dvora, 

na ktoré treba povolenie z Regionálneho úradu verejného zdravotníctva a Okresného úradu - 

odbor starostlivosti o životné prostredie. Konania prebehli a momentálne sa kompletizujú 

všetky potrebné doklady. 

p. Ján Brezovák ( z pléna) sa spýtal či už prišli peniaze. 

Starosta uviedol, že peniaze zatiaľ neprišli. Pokiaľ to ale dajú do súhrnnej správy za mesiac 

máj, tak by mali prísť do konca mája.  

 

p. Slavomír Kusenda sa spýtal, ako je na tom sokolovňa. 

Starosta uviedol, že sokolovňa je v takej situácií, že cez Program rozvoja vidieka to nevyšlo. 

Tento týždeň sa uskutočnilo rokovanie s jedným projektantom a so starostom z Březovej. 

Momentálne je vyhlásená výzva na podávanie projektov v rámci cezhraničnej spolupráce.  

Na stretnutí sa rokovalo, akým spôsobom by sa sokolovňa zrekonštruovala, keďže celá výzva 

musí mať spoločný cezhraničný cieľ.  

p Katarína Imrichová uviedla, že na kultúrnej komisii prerokovávali tieto výzvy a sú 

zverejnené dve výzvy cez ktoré by sa mohla sokolovňa opraviť. 

Starosta uviedol, že zámer je, že to bude ako galéria, nemôže to byť ako kultúrny dom. Ak to 

pôjde cez cezhraničnú spoluprácu, tak to musí napĺňať význam cezhraničnej spolupráce. 

Ďalej uviedol, že s Březovou sa stretávame a spoluprácu máme. Bol by to multifunkčný 

priestor, či už na usporiadanie akcií alebo iné. V chodbe by bola potom vystavená trvalá 

expozícia fotografií  našej spolupráce.  

p. Marián Kopunec uviedol, že oprava sokolovne bude veľmi drahá a nevie, či je riešením 

opravovať starú budovu. Ďalej sa spýtal, či by sa to nedalo nejako inak riešiť, lebo sokolovňa 

je v zlom stave a boli by na to potrebné veľké finančné prostriedky.  

p. Ing. Gabriela Baginová uviedla, že si myslí, že treba začať rozmýšľať, kam pôjdu peniaze. 

Ďalej sa spýtala, aké by bolo spolufinancovanie.  

Starosta uviedol, že financovanie je 5% z celkového rozpočtu. Poznamenal, že ak by ten celý 

projekt stál pól milióna, tak 5 % bude dvadsaťpäť tisíc. Ďalej uviedol, že nové budovy sa 
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nedajú postaviť z takýchto projektov. Celá výzva je postavená tak, aby sa rekonštruovali staré 

budovy a pokiaľ obec za 30 000,- EUR dokáže opraviť celú sokolovňu, upraviť priestor za 

ňou, tak sa to oplatí, pretože za 30 000 tú sokolovňu ani nezbúrame, nie to ešte upraviť celý 

areál.  Ak sa v rámci tohto projektu dokáže zachrániť takáto budova a upraviť celý areál, 

treba do toho ísť. 

p. Pavol Mizerák sa spýtal, že či za pól milióna by sa to dalo celé zrekonštruovať. 

Starosta uviedol, že áno. 

p. Katarína Imrichová uviedla, že obec v súčasnosti organizuje veľa akcií, ktoré by sa mohli 

realizovať priamo v areály sokolovne, napr. hody, Mikuláš, vystúpenia detí a pod. 

p. Ing. Gabriela Baginová  uviedla, že nadväzuje na Mariána Kopunca, kam investovať. 

Ďalej uviedla, že na škôlku nemáme a spýtala sa, čo je pre túto obec dôležitejšie. A uviedla, 

že by sa tieto peniaze mohli investovať reálnejšie.  

Starosta uviedol, že si je vedomý toho, že v obci je veľa vecí ktoré treba spraviť. Zároveň 

podotkol, že  keď sú teraz výzvy zamerané na takéto rekonštrukcie starých budov, tak sa 

musí reflektovať na to čo je. Lebo tieto dotácie za tri roky nemusia byť.  

p. Marcela Tureková (z pléna)  uviedla, že čo sa týka materskej škôlky, tak za tie roky sa to 

nikde neposunulo. 

Starosta uviedol, že áno, ale tá sa začala riešiť pred tromi rokmi a odvíjalo sa to od tej 

dotácie. Ďalej uviedol, že to nemáme brať, že sa nič neurobilo. Obec podala žiadosti, ale 

nebolo nám vyhovené, tak ako sme chceli. Neskôr uviedol, že nie je problém zobrať úver 

300 000,- EUR a minúť peniaze na nejakú vec, ktorú vy poslanci určíte, pretože na ňu nie je 

vyhlásená žiadna výzva, ale neskôr by sme mali peniaze iba na jeho splácanie a bežnú réžiu 

obce a nič iné by sa v obci nedalo robiť. A keby prišla v budúcnosti výzva, tak by nebolo ani 

na spoluúčasť. Poznamenal, že je najjednoduchšie riešenie vziať si úver a urobiť jednu vec, 

ale treba hľadať iné  možnosti a pokiaľ sú zverejnené výzvy, treba to využiť a zapojiť sa do 

nich. Podotkol, že aj škôlka sa bude riešiť tak, aby sa dala postaviť z fondov. Momentálne sa 

čaká, aby sprostredkovateľský orgán vydal výzvu na podávanie zámerov až následne 

môžeme podať žiadosť na ministerstvo. Uviedol, či nie je lepšie počkať, radšej na túto výzvu 

a mať ušetrené peniaze, ako si vziať úver a začať to realizovať hneď.   

p. Daniela Záhorová (riaditeľka ŽS s MŠ)  sa spýtala, že či je možné takéto dve výzvy spojiť 

dohromady. Napríklad výzva na telocvičňu a výzva na cezhraničnú spoluprácu. Uviedla, že 

bol vypracovaný projekt na nadstavbu telocvične a na poschodí, by mohla byť tiež 

vybudovaná galéria. 

Starosta uviedol, že bolo by to možné ale nevie, či budovy musia byť zapísané ako kultúrna 

pamiatka, alebo musia mať kultúrnu a historickú hodnotu. Uviedol, že škola sa môže zapojiť 

do cezhraničnej spolupráce len v rámci výchovno-vzdelávacieho procesu. 

p. Dušan Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že treba si stanoviť priority, poznamenal, že súhlasí 

so starostom, že pokiaľ je programové vyhlásenie treba sa do toho zapojiť, pretože z financií 

obce a z úverov sa projekty realizovať nebudú dať. Uviedol, že treba si však stanoviť priority. 

Realizovať tento rok, telocvičňu a zberný dvor a potom pokračovať s ďalšími projektmi.  

p. Lýdia Zámečníková uviedla, že čakať s realizáciou sokolovne by sa nemuselo vyplatiť, 

pretože nie je isté, či takáto výzva niekedy ešte bude a podotkla, že za 30 000,- EUR mať 

kompletne zrekonštruovanú a zariadenú budovu s upraveným okolím sa rozhodne oplatí. 
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p. Tatiana Helíková (z pléna) uviedla, že projekty na cezhraničnú spoluprácu sa nebudú 

realizovať tento rok, ale až v nasledujúcom roku.  

Starosta uviedol, že výhodou sokolovne je jej poloha a priestor, ktorý okolo nej je, dotvára 

námestie a bolo by najjednoduchšie ju zbúrať. Poznamenal, že ak sokolovňu zachránime, 

nasledujúce generácie sa nám poďakujú, pretože okrem využitia na rôzne podujatia sa z nej 

môže stať  turistická atrakcia. 

p. Lýdia Zámečníková poznamenala, že ľudia sa v minulosti na jej výstavbu skladali a bolo 

by smutné, ak by sme ju nechali spadnúť. 

p. Bc. Jozef Mihala uviedol, že pokiaľ sú dotácie treba to využiť, pretože za 30 000,- EUR 

nikdy nič podobného obec nepostaví a keď si to dáme aj do vzťahu s tým čo nadobudneme, je 

to dobré. Uviedol, že aj škôlka by sa mala postaviť z dotácie, pretože by to bolo lepšia ako 

vziať si 200 000,- EUR úver a potom už nemôcť urobiť nič iné. 

Starosta na záver uviedol, že v rámci diskusie sa stále rieši iba budova sokolovne, ale treba si 

uvedomiť, že revitalizoval by sa celý areál nielen budova a za tie peniaze sa to rozhodne 

oplatí. Ďalej poznamenal, že každý hovorí, že by sa malo niečo urobiť, ale nikto nepovie 

konkrétne čo.  

 

 p. Marcela Tureková (z pléna) sa informovala, na výmenu okien. 

Starosta uviedol, že projektant zaslal cenovú ponuku. Podotkol, že ba sa mohla stavebná 

komisia pozrieť a určiť, ktoré okná by sa najskôr vymenili. 

 

 p. Jozef Janega (z pléna) uviedol, že na jeho pozemku sa nachádza stopka a chcel by 

ju odstrániť.  

Starosta sa spýtal z akého dôvodu mu táto stopka prekáža. Poznamenal, že tá stopka je tam 

daná kvôli bezpečnosti. Uviedol, že stopka sa nemôže odstrániť lebo pozemok pána Janegu je 

súčasťou cesty.  

 p. Katarína Imrichová navrhla, aby aj túto žiadosť preverila stavebná komisia. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za7 (zo 7 prítomných)   proti 0    zdržali sa 0 

 

 

Uznesenie č.60/2016: 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje postúpiť komisii Výstavby, územného 

plánovania, poľnohospodárstva, lesného a vodného hospodárstva: 

a) žiadosť o výmenu okien na bytovom dome č.359, s tým že komisia posúdi, ktoré okná sa 

majú meniť ako prvé  

b) žiadosť p. Janegu Jozefa o presunutie značky stoj, daj prednosť v jazde, ktorá stojí na jeho 

pozemku 

 

 

BOD č.3 
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Prerokovanie a schválenie VZN č.2/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a 

drobnými stavebnými odpadmi na území obce Bošáca 

 

 Návrh VZN dostali poslanci v podkladoch na zasadnutie.  

Bc. Jozef Mihala prečítal poslancom stanovisko Komisie finančnej, sociálnej a pre 

správu obecného majetku, ktorá  prerokovala návrh VZN č. 2/2016 o nakladaní s 

komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území obce Bošáca. Komisia 

prerokovala predložený návrh VZN a po diskusii navrhuje upraviť v § 6, ods.1, písm d) 

nasledovne: 

„d) zneškodňovať spaľovaním biologicky rozložiteľný odpad, s výnimkou spaľovania vo 

vykurovacích zariadeniach v domácnosti.“ Ďalej uviedol, že nový zákon o odpadoch definuje 

biologicky rozložiteľný odpad ako odpad, ktorý je schopný rozložiť sa anaeróbnym alebo 

aeróbnym spôsobom, ako je najmä odpad z potravín, odpad z papiera a lepenky, odpad zo 

záhrad a parkov. Podľa návrhu VZN by sme zakázali občanom podkurovať vo vykurovacích 

zariadeniach, či už v sporákoch, alebo v kotloch na drevo papierom (noviny, letáky, 

časopisy), kartónom, alebo kúriť drevom, ktoré majú zo svojej záhrady, keď orezávali 

stromy, alebo kríky. Samozrejme zákaz spaľovania vo voľnom priestranstve ostáva. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za8 (z 8 prítomných)   proti 0    zdržali sa 0 

 

Uznesenie č.61/2016: 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie obce Bošáca č. 

2/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území obce 

Bošáca, tak ako bolo predložené poslancom v podkladoch na zasadnutie obecného 

zastupiteľstva a s pripomienkami Komisie finančnej, sociálnej a pre správu obecného 

majetku. 

 

BOD č.4 

Prerokovanie návrhu zmlúv 

 

 Zmluvy dostali poslanci v podkladoch na zasadnutie.  

Bc. Jozef Mihala prečítal poslancom stanovisko Komisie finančnej, sociálnej a pre 

správu obecného majetku 

Komisia prerokovala nasledovné návrhy zmlúv, ktoré sa týkajú zákazky: Budovanie 

zberného dvora odpadov v obci Bošáca a podpora separácie odpadov – II.etapa 

1. Prvá Európska Konzultačná spol. s. r.o. – Zmluva o dielo na zhotovenie projektu za 

účelom získania nenávratného finančného príspevku z OP KŽP – 990,- € bez DPH – 1.188,- 

€ s DPH. 

2. Prvá Slovenská s.r.o. - poskytovanie poradenských a konzultačných služieb v oblasti 

verejného obstarávania súvisiaceho s príslušným postupom zadávania zákazky – 2.000,- € 

(poskytovateľ nie je plátca DPH). 
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K uvedeným zmluvám poskytol členom finančnej komisie vysvetlenie p. Mgr Daniel Juráček 

– starosta obce Bošáce, vysvetlil potrebu podpísania týchto zmlúv a ubezpečil prítomných 

členov FK, že finančné záväzky vyplývajúce z týchto zmlúv obec nezaťažia takým 

spôsobom, aby to spôsobilo finančné problémy obce a obec na úhradu týchto záväzkov 

peniaze má. Po diskusii komisia zaujíma k predloženým návrhom zmlúv nasledovné 

stanovisko: 

Komisia odporúča OZ predložené návrhy zmlúv schváliť. 

p. Dušan Kochan (hlavný kontrolór) sa spýtal, že či druhá zmluva bola formou zákazky. 

Starosta uviedol, že áno. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za8 (z 8 prítomných)   proti 0    zdržali sa 0 

 

Uznesenie č.62/2016: 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje podpísanie: 

a) Zmluvy o poskytnutí služieb s Prvá Slovenská s.r.o., Strážnická 3/A, Bratislava  

b) Zmluvu o dielo na zhotovenie projektu s Prvá Európska Konzultačná spol. s.r.o., 

M.R.Štefánika 341/2, Brezová pod Bradlom 

 

BOD č.5 

Pripomienky poslancov OZ a starostu obce  

 

Starosta oboznámil poslancov, že plánované valné zhromaždenie Mikroregiónu 

Bošáčka sa ruší z dôvodu malej účasti poslancov, o náhradnom termíne budú informovaní.  

 

Starosta uviedol, že ako Mikroregión Bošáčka sme sa zúčastnili výstavy Region Tour 

Expo 2016. Zúčastnilo sa aj PD Bošáca. Na príprave sa podieľali všetky obce regiónu 

a organizačne to zabezpečila Obec Bošáca. Podľa hodnotenia návštevníkov podujatia bola 

prezentácia mikroregiónu veľmi úspešná.  

 

Starosta uviedol, že prišlo zametacie vozidlo. Ďalej poznamenal, že sa bude podávať 

žiadosť na preplatenie.  

 

p. Marián Kopunec sa spýtal, koho je pozemok kde sa nachádza obchod Fresh. 

Starosta uviedol, že tento pozemok patrí cirkvi.  

p. Marián Kopunec uviedol, že  či by sa tam nemohla vybudovať tržnica na tomto pozemku. 

Starosta uviedol, že sa uvažuje vybudovať tržnicu v PD Bošáca. Ďalej uviedol, že táto otázka 

by mala smerovať na Kumipek, lebo oni majú daný priestor v prenájme.  

 

p. Katarína Imrichová sa spýtala ako bude fungovať Jednota a Lekáreň. 

Starosta uviedol, že kontaktoval tajomníka Coop Jednoty a ten mu povedal, že ju dočasne 

zatvorili, lebo hľadajú zamestnancov. Ďalej uviedol, že lekáreň zatiaľ neriešia. Bola 

informácia, že by tam bola pobočka lekárne z Nového Mesta nad Váhom s názvom Lekáreň 
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vo vilke. Ale podľa informácií Coop Jednota požaduj vysoký nájom. Coop Jednota túto 

budovu predávať zatiaľ neplánuje. 

 

p. Pavol Mizerák sa spýtal ako to vyzerá s benzínovou pumpou. 

Starosta uviedol, že by to mal mať nejaký človek z Piešťan, tak sa ešte čaká, ako to celé 

dopadne.  

 

p. Bc. Jozef Mihala uviedol, že komisia sa zaoberala problémom ukladania odpadu na 

cintoríne, nakoľko veľkoobjemový kontajner sa tam už nenachádza a smetné nádoby, ktoré 

sú na cintoríne umiestnené sú rýchlo plné, ľudia potom odpad, ktorý na cintoríne vzniká 

kladú vedľa nich a nepôsobí to esteticky. Z toho dôvodu komisia navrhuje, aby boli na 

cintorín doplnené ďalšie smetné nádoby, prípadne, aby sa častejšie tieto nádoby 

vyprázdňovali, načo máme určenú novú multikáru aj s lisovacou nadstavbou na vyvážanie 

odpadu. 

Starosta uviedol, že sa tam pridá jeden 240 litrový kontajner. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za8 (z 8 prítomných)   proti 0    zdržali sa 0 

 

Uznesenie č.63/2016: 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje, aby v zberných hniezdach na cintoríne boli 

umiestnené 2 kontajnery na komunálny zmesový odpad o objeme 240 litrov. 

 

p. Ing. Gabriela Baginová sa spýtala ohľadom priestorov pre lekáreň v PD Bošáca. 

Starosta uviedol, že je to v štádiu riešenia a zisťuje sa, čo by bolo potrebné na vytvorenie 

lekárne v areály PD. 

 

p. Ing. Gabriela Baginová uviedla, že keď prebehne stretnutie s p. Chlebanom, tak by 

sa mohli poslanci zavolať na stretnutie a dohodli by sa ďalšie kroky. 

 

p. Ing. Gabriela Baginová uviedla, že by sa chcela informovať ohľadom uznesenia 

48/2016 -  zberného dvora, konkrétne časti zakúpenie projektanta. Ďalej uviedla, že boli asi 

zle zvolené tieto slová. Navrhla to zmeniť na služieb projektanta.  

Starosta uviedol, že sa rozdelí toto uznesenie a zároveň sa jedno aj opraví.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za8 (z 8 prítomných)   proti 0    zdržali sa 0 
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Uznesenie č.64/2016: 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca ruší uznesenie č.48/2016 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za8 (z 8 prítomných)   proti 0    zdržali sa 0 

 

Uznesenie č.65/2016: 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje projekt Budovanie zberného dvora v obci 

Bošáca a podpora separácie odpadov - II. etapa, a: 

a) schvaľuje predloženie Žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku na 

Riadiaci orgán pre operačný program Kvalita životného prostredia - kód výzvy 

OPKZP-PO1-SC111-2016-10 

b) schvaľuje spolufinancovanie tohto projektu maximálne do výšky 30 000,- €. (max. vo 

výške 5% celkových nákladov projektu) Suma bude spresnená v deň podávania 

žiadosti 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za8 (z 8 prítomných)   proti 0    zdržali sa 0 

 

Uznesenie č.66/2016: 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje projekt Budovanie zberného dvora v obci 

Bošáca a podpora separácie odpadov - II. etapa, a to: schvaľuje v rámci tohto projektu 

zakúpenie: traktora s čelným nakladačom, príves za traktor, manipulačného stroja, drviča 

drevenej hmoty, drviča stavebného odpadu, váhy, kontajnerov,  propagácie, projektant na 

poskytnutie služieb. 

 

p. Ing. Gabriela Baginová uviedla, že by sa chcela informovať ohľadom uznesenia 

51/2016. Uviedla, že či sa bude meniť rozpočet školy a či je možné financovať rekonštrukciu 

školy z rozpočtu školy. 

Starosta uviedol, že možné je to čiastočne a všetko by sa robilo tak, aby to bolo v súlade so 

zákonom a predpismi. Samozrejme, že ak by sa salo, že by nastal nejaký havarijný stav 

a peniaze na údržbu by už škola nemala, pretože by sa použili na financovanie rekonštrukcie 

telocvične, tak by sa upravil rozpočet školy a obec by na túto haváriu poskytla peniaze 

z rozpočtu obce.  

 

p. Slavomír Kusenda (z pléna) sa spýtal na CT prístroj. 

Starosta uviedol, že zmluva sa podpísala a peniaze sa odoslali. 

p. Marián Kopunec sa spýtal, že komu bude patriť tento CT prístroj. 

Starosta uviedol, že do sprievodného listu sa napísala požiadavka, kto bude majiteľom CT 

prístroja. Ďalej uviedol, že zatiaľ neprišla žiadna odpoveď.  

 

p. Ing. Gabriela Baginová sa spýtala ohľadom osadenia značiek pri škole. 
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Starosta uviedol, že veľká značka bude stáť približne 100,- € a osadili by sa dve. Ale musí sa 

počítať s tým, že vypracovanie projektu by stálo približne 150,- €.  

p. Ing. Gabriela Baginová uviedla, že sa blíži koniec roka, ale treba myslieť aj do budúcna. 

A nie je dobré to odkladať.  

Starosta sa spýtal, že ak to cestári nebudú považovať za dôležité osadiť, tak si to máme 

osadiť svojpomocne. Ďalej uviedol, že by to stálo približne 500,- €.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za8 (z 8 prítomných)   proti 0    zdržali sa 0 

 

Uznesenie č.67/2016: 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje: 

a)  osadenie veľkých reflexných značiek (pozor škola alebo pozor deti) pri Základnej 

škole s materskou školou Ľudovíta Vladimíra Riznera Bošáca, 

b)  osloviť Správu ciest Trenčianskeho samosprávneho kraja SC TSK, či zabezpečí tieto 

značky, 

c)  v prípade, že Správa ciest Trenčianskeho samosprávneho kraja SC TSK nezabezpečí 

osadenie týchto značiek, obecné zastupiteľstvo schvaľuje, aby to zabezpečila 

a financovala Obec Bošáca. 

 

p. Bc. Jozef Mihala navrhol, aby sa oslovila aj obec Zemianske Podhradie 

a spolupodieľala sa na financovaní osadenia značiek. 

p. Dušan Kochan (hlavný kontrolór) uviedol, že by odporúčal, aby sa k tomu vyjadril aj 

dopravný inžinier, či je táto značka postačujúca.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za8 (z 8 prítomných)   proti 0    zdržali sa 0 

 

Uznesenie č.68/2016: 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje: 

a) osloviť Obec Zemianske Podhradie pre spoluúčasť na realizácií osadenia značiek pri 

škole v prípade, že Obec Bošáca bude realizovať osadenie týchto značiek z vlastných 

zdrojov 

b) osloviť dopravného inžiniera, aby posúdil či existujúce značky zodpovedajú 

bezpečnosti cestnej premávky v tomto úseku a či neodporučí  osadenie väčších 

značiek, Čo by znamenalo, že osadenie vykoná SC TSK, nakoľko tento úsek cesty je 

v ich vlastníctve a správe.  

 

Starosta uviedol, že by chcel pozvať všetkých na deň detí.  Ďalej uviedol, že sa bude 

konať aj futbalový turnaj starostov, ktorý sa bude konať tento rok v Bošáci. A doplnil, že 

budú na ihrisku v Bošáci prebiehať psie kynologické skúšky. 

 

Starosta informoval poslancov a prítomných, že v Tescu práve prebieha súťaž 

o podporu vybraných projektov. Jedným z projektov je projekt ZŠ s MŠ a vyzýva všetkých 
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aby podporili našu školu v Bošáci. Ďalej uviedol, že od 1. júna začína súťaž s názvom: Futbal 

to je hra, kde bude možnosť zahlasovať aj za Bošácu. 

 

 p. Ján Brezovák (z pléna) uviedol, že v minulom roku sa riešila nadstavba úradu. 

Starosta uviedol, že je to pozastavené, z toho dôvodu, že v jednej budove nemôže byť úrad, 

lekári a byty, resp. môžu byť, ale musia mať oddelené vchody. 

 

Starosta uviedol, že bude 90. výročie hasičstva v obci. Ostatné informácie ešte budú 

poskytnuté. 

 

Keďže poslanci už nepredniesli, žiadne ďalšie návrhy a pripomienky, starosta 

poďakoval všetkým prítomným a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

 

d.a.h. 

 

Overovatelia 

 

Zapisovateľka:   ........................................  Starosta obce: 

     Katarína Imrichová 

      

 

........................................ 

     Bc. Jozef Mihala 

 

  

 

 

 


